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Til plan- og miljøutvalget i Lindås kommune. 
 
Hilser først fra min sønn på 4 år som akkurat har lært seg å sykle takket være gang- og sykkelstiene 
rundt Brekkeløypa. Iherdig har han øvet rundt og rundt, først på trehjulssykkel, deretter med 
støttehjul og nå altså på tohjulsykkel. Både han og vi andre i familien setter stor pris på å ha en slikt 
fantastisk naturområde med alle stikkveiene og stiene som gjør frilutfsliv mulig for alle aldre og 
generasjoner både til fots, på sykkel, joggende, på ski m.m. 
Vi flyttet til Knarvik for 2 år siden, mye pga den nære tilkomsten til både senter og natur og den 
fantastiske måten begyggelse, næringsvirksomhet, servicetilbud og friluftsmuligheter er forent 
sammen i nærhet av hverandre. 
 
Vi er også bekymret for trafikken og ser det som uunngåelig at økning av denne vil gi redusert 
sikkerheten til skoleelever, turgåere og brukere av vårt flotte idrettsanlegg. 
 
Vi mener at en storstilt utbygging vil være svært negativt for nye Alver kommune på lengre sikt og 
ber dere i Plan- og Miljøutvalget om å vektlegge nettopp MILJØ, både lokalmiljø og naturmiljø, høyt i 
deres vurdering. 
 
****** 
Med venlig hilsen 
Anders og Anne-Stine Hindenes 
Tlf. 40834567 
 
 


